
به  پرسپولیس  تیم  اسبق  مدافع 
خداحافظی اش از فوتبال واکنش نشان 
داد. محمد انصاری در گفت وگو با فارس، در 
خصوص خداحافظی از فوتبال و اینکه چه 
شد که این تصمیم را گرفت، اظهار داشت: 
متأسفانه مصدومیت مانع بزرگی بود و به 
همین دلیل مجبور شدم از ادامه فوتبال 

کناره گیری کنم. 
بعد از فینال لیگ قهرمانان آسیا که از 
ناحیه رباط صلیبی مصدوم شدم دو بار دیگر 
این اتفاق تکرار شد و با توجه به شرایطی که 
وجود داشت کار عاقلانه این بود که از فوتبال 
خداحافظی کنم. وی در پاسخ به این سوال 

که 31 سالگی برای خداحافظی از فوتبال 
زود نبود، افزود: به هر حال ناراحت نیستم 
چرا که من نیمه پر لیوان را می بینم و در 
هر شرایطی خدا را شکر می کنم. حقیقتا در 
این مورد تسلیم تقدیر شدم. بازیکن اسبق 
پرسپولیس در خصوص اینکه واکنش ها به 
خداحافظی او جالب توجه بود و همه به این 
خداحافظی واکنش داشتند، گفت: شاید 
خیلی ها خوشحال شدند که من از فوتبال 
خداحافظی کردم! اما از شوخی گذشته باید 
بگویم که هر بازیکنی که از فوتبال می رود، 
دوست دارد خداحافظی و بدرقه خوبی 
داشته باشد. من هم مثل بقیه دوست داشتم 

این اتفاق بیفتد و از همه کسانی که با تماس 
تلفنی یا پیام به من لطف داشتند ممنونم. 

همچنین از هواداران پرسپولیس ممنونم 
که مثل همیشه پشتیبان من بودند. مدافع 
اسبق پرسپولیس در خصوص اینکه این 
باشگاه برای بازی خداحافظی او برنامه ای 
دارد و یا یک بازی ترتیب خواهند داد، گفت: 
برای من استوری گذاشتند و دست شان درد 
نکند! انصاری در مورد اینکه قاب خاطره انگیز 
دوران فوتبالش از نظر او چیست، اظهار 
داشت: فکر می کنم پارگی رباط در بازی 
فینال آسیا و آن عکسی که با عصا در کنار 
جام گرفتم یک قاب خاطره انگیز بود که 

عکس آن را تا همیشه با خودم به همراه 
خاص ترین  صحنه  آن  داشت.  خواهم 
و مهم ترین صحنه فوتبال من بود و فکر 
می کنم همانجا پایان آرزوهای فوتبالی 
تیم ملی  اسبق  من شکل گرفت. مدافع 
کشورمان در خصوص اینکه عمر فوتبال او 
کوتاه بود و این شاید ناراحت کننده باشد، 
تصریح کرد: من به شانس اعتقاد ندارم اما 
مصدومیت های متوالی دلیل کوتاه شدن 
عمر فوتبال حرفه ای من بود. من همیشه 
زندگی حرفه ای را رعایت می کردم اما این 
مصدومیت ها باعث شد تا عمر فوتبالی من 

کوتاه باشد. 

آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان با هدایت امیر قلعه 
نویی در رقابت های فوتبال آسیای مرکزی )کافا( به میدان 

می رود. 
کافکا 

رقابت های فوتبال آسیای مرکزی )کافا( در دو گروه و در 
کشورهای قرقیزستان و ازبکستان برگزار می شود. تیم ملی 
فوتبال ایران در گروه دوم این رقابت ها و در کنار قرقیزستان و 
افغانستان قرار دارد. نخستین بازی این گروه بین افغانستان و 
قرقیزستان برگزار شد که در دقیقه ۷+۹۰ این بازی قرقیزستان 
گل برتری را به ثمر رساند. بعد از این گل، »عبدا... المطیری« 
سرمربی کویتی افغانستان نسبت به تصمیم داور معترض شد و 
تیمش را از زمین بیرون کشید. در شرایطی که زمان زیادی به 
پایان بازی نمانده بود، افغانستان با اصرار و پافشاری سرمربی 
خود زمین را ترک کرد. حتی تلاش حامد مومنی ناظر ایرانی 
مسابقه برای انجام دقایق باقیمانده ثمری نداشت. مومنی در 
کنار زمین صحبت هایی با سرمربی و مسئولان تیم افغانستان 
انجام داد اما در نهایت این تلاش ها راه به جایی نبرد تا داور هم 

سوت پایان مسابقه را به ثمر برساند. 
قلعه نویی

امیر قلعه نویی در نشست خبری پیش از دیدار تیم ملی فوتبال 
ایران مقابل افغانستان با تشکر از مهمان نوازی مردم قرقیزستان 
و مسئولان کشور میزبان مسابقات کافا، اظهار داشت: برای 
نخستین بار است که مسابقات کافا در رده سنی بزرگسالان 
برگزار می شود. این مسابقات به نوعی می تواند در راه آماده سازی 
جام ملت های آسیا باشد. خوشحالم تیم عمان و دوست خوبم 
برانکو ایوانکوویچ در این مسابقات حضور دارند و امیدوارم هر چه 
زودتر او را ببینم. وی درباره میزان شناخت کادر فنی تیم ملی از 
افغانستان تصریح کرد: فوتبال زبان مشترک همه ملت هاست و 
ملت ها از طریق فوتبال می توانند به هم نزدیک شوند و از فوتبال 
لذت ببرند، بنابراین وظیفه داریم به همه تیم ها احترام بگذاریم، 
چه تیم های قدرتمند و چه تیم هایی که کیفیت پایینی دارند. 
گروه آنالیز ما، بازی های افغانستان و قرقیزستان را بررسی کرد 
و قرار است امروز با بازیکنان عملکرد این تیم را آنالیز کنیم و از 
تیم افغانستان شناخت پیدا خواهیم کرد. در بازی فردا دنبال این 
هستیم که بهترین عملکردمان را ارائه کنیم. سرمربی تیم ملی 

فوتبال ایران در پاسخ به این سؤال که آیا حضور در این مسابقات 
به تیم ملی ایران کمک می کند، گفت: شروع هر کاری به هر 
حال کمبودهای خودش را دارد. مثلًا نمی توانید جام جهانی 
1۹۷۰ را به لحاظ کیفیت با جام جهانی قطر مقایسه کنید. کافا 
هم اولین دوره ای است که در سطح بزرگسالان برگزار می شود و 
اگر برنامه ریزی خوبی صورت بگیرد هر سال می تواند با تیم های 
باکیفیت تری برگزار شود. قلعه نویی با اشاره به صحبت های 
مهدی طارمی در مورد کیفیت مسابقات کافا خاطر نشان کرد: 
طارمی نگاه فنی داشته و این نگاه فنی طبیعی است. درخواست 
کادر فنی هم این است که تیم ملی برای حضور پرقدرت در 
جام ملت ها با تیم های سطح بالا دیدار داشته باشد. البته تکرار 
می کنم که به مسابقات کافا و رقبا احترام می گذاریم و امیدوارم 
در سال های آینده این تورنمنت با تیم های باکیفیت تری برگزار 
شود. همه جای دنیا چنین مسابقاتی برگزار می شود و کافا هم 
می تواند این کار را انجام دهد. اولویت همیشگی ما دو موضوع 
است، یک احترام به رقبا و دوم لذت بردن هواداران از بازی های 

تیم ملی. 
نظر کاپیتان 

احسان حاج صفی در نشست خبری پیش از دیدار برابر 
افغانستان که فردا در چارچوب تورنمنت کافا برگزار می شود، 
گفت: یک هفته ای است که تمرینات مان را در تهران آغاز 
کرده ایم و در این مدت شرایط خیلی خوبی داشته ایم. وی افزود: 
سه ماه است که تیم ملی در اختیار کادر فنی جدید قرار گرفته 
و شرایط روز به روز بهتر می شود. شناخت خیلی خوبی بین 
کادر فنی و بازیکنان وجود دارد و هر روز به کیفیت تیم اضافه 

خواهد شد. 
اعتراض طارمی

مهدی طارمی در حاشیه تمرین امروز تیم ملی در مورد حضور 
در تورنمنت کافا، اظهار داشت: با شرایطی که وجود دارد فکر 
نمی کنم کمک خاصی به ما کند ولی باید شرکت کنیم ببینیم 
چه می شود. وی در پاسخ به این سوال که چرا تورنمنت کافا 
کمک نمی کند، اظهار داشت: بحث امکانات فدراسیون نیست. 
کاری است که باید انجام شود. تورنمنتی گذاشته اند و ما هم باید 
شرکت کنیم. وقتی موظفیم نمی توانیم نرویم. من از نظر فنی 
گفتم کمک نمی کند. از نظر فدراسیون یا کمبود امکانات نگفتم. 

طارمی در خصوص اینکه برخی کارشناسان معتقدند اگر در کافا 
بازیکنان جوان تر حضور داشتند بهتر بود، گفت: هیچ فرقی بین 
من و سردار آزمون یا بازیکن دیگری وجود ندارد. تیم ملی است 
و همه باید باشند. با تمریناتی که می کنیم با هدفگذاری که 
مربیان دارند آشنا می شویم. نیاز به اردو داریم که کنار هم باشیم. 

نظر کارشناس 
حمید درخشان در گفت وگو با فارس، در مورد حضور 
تیم ملی در تورنمنت کافا اظهار داشت: در تورنمنتی که 
تیم های درجه دو و سه آسیایی حضور دارند چیزی به فوتبال 
ملی ما اضافه نمی کند. حریفان ما در این رقابت ها 1۰ کلاس 
پایین تر از تیم ملی کشورمان هستند و حضور در این رقابت ها 
چند ضرر هم برای تیم ملی دارد. وی افزود: اول اینکه احتمال 
مصدومیت بازیکنان تیم ملی وجود دارد، دوم اینکه ما با 
تیم هایی بازی می کنیم که هیچ بهره  کیفی از آن نمی بریم 
و بازی با این حریفان خاصیتی برای تیم ملی ندارد چون این 
حریفان نمی توانند به تیم ملی فشار بیاورند و تیم های تاکتیکی 
هم نیستند که بخواهند تاکتیک های متنوعی را مقابل ایران 
اجرا کنند. بنابراین از نظر فنی حضور در این تورنمنت به سود 
تیم ملی فوتبال کشورمان نیست. درخشان در مورد اینکه 
مهدی طارمی هم همین نظر را داشت، عنوان کرد: من به 
نظر طارمی یا دیگران کاری ندارم نظر فنی خودم را در مورد 
حضور تیم ملی در این مسابقات می گویم. ما هیچ آورده ای از 
این رقابت ها نخواهیم داشت. در واقع حضور در رقابت های 
کافا در جا زدن تیم ملی کشورمان است. وی در مورد اینکه چه 
پیشنهادی در خصوص استفاده از این روزهای فیفا دارد، گفت: 
به نظر من بهتر بود که با یک تیم خوب و گردن  کلفت بازی 
می کردیم تا ایرادها و نقاط ضعف و قوت تیم مان را به خوبی 
بشناسیم و بتوانیم نقاط ضعف را اصلاح کنیم. اما حضور در 
تورنمنت کافا باعث نمی شود که نقاط ضعف تیم ملی دیده 
شود. بعد از آن هم می رویم و در جام ملت ها با تیم های قدرتمند 
روبه رو می شویم و فرصتی برای اصلاح نقاط ضعف وجود ندارد. 
اینکه ما مثلًا سه گل به تیمی مثل افغانستان بزنیم و تصور کنیم 
که تیم قدرتمندی هستیم چه فایده ای برای تیم ملی ما دارد. 
فقط حضور تیم ملی در این تورنمنت به سود حریفان و تیم هایی 

است که در این رقابت ها حضور دارند. 
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گفت وگو

انصاری:

بازی خداحافظی؟ پرسپولیس برایم استوری گذاشت!

  کوتاه 
فارس: پس از برگزاری مجمع عمومی باشگاه پرسپولیس 
و با اضافه شدن پیمان حدادی به هیات مدیره این باشگاه 
تغییری در هیات مدیره سرخ پوشان به وجود آمد. این در 
حالی است که رضا درویش با حفظ سمت مدیرعاملی، 
از هیات مدیره خارج شد، اما شنیده می شود تغییرات در 
هیات مدیره پرسپولیس تمام نشده است! گفته می  شود؛ 
یکی از اعضای هیات مدیره پرسپولیس که نزدیک به یک 
سال در این باشگاه مشغول به کار بوده، به زودی از سمتش 
استعفا خواهد داد. در چند هفته گذشته اختلاف نظرهایی بین 
سازمان خصوصی سازی و وزارت ورزش و جوانان در باره برخی 
از اعضای هیات مدیره پرسپولیس به گوش می رسید و به نظر 
می رسد این استعفا بی ارتباط با این مسائل نیست. باید دید 
این عضو هیات مدیره باشگاه به تصمیمی که برای استعفا دارد 
جامه عمل خواهد پوشاند یا اینکه او را از این تصمیم منصرف 

خواهند کرد. 
تسنیم: مراسم قرعه کشی لیگ برتر فوتسال ایران عصر 
دیروز )دوشنبه( با حضور نمایندگان حاضر در این مسابقات 
برگزار شد. پیش از این جلسه، نشست هم اندیشی مسابقات 
با حضور نمایندگان باشگاه ها، مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال و احسان اصولی رئیس کمیته فوتسال برگزار و به 
باشگاه ها اعلام شد تا مقدمات لازم برای ورود بانوان به سالن ها 
را فراهم کنند. قرار است در آستانه شروع بازی ها، نمایندگان 
سازمان لیگ فوتسال به شهرها اعزام شوند تا زیرساخت های 

تیم ها برای میزبانی از بانوان تماشاگر را بررسی کنند. 

بیــن المــلل 
   لیونل مسی در بدو ورود به چین مورد استقبال گسترده 
هواداران قرار گرفت و حتی تمرینات تیم ملی آرژانتین نیز لغو شد. 
به گزارش اسپورتال، تیم ملی فوتبال آرژانتین چهارشنبه همین 
هفته در پکن در دیداری دوستانه به مصاف استرالیا می رود. ورود 
قهرمان جهان به پکن باعث شور و هیجان هواداران چینی شد 
که روز شنبه هتل این تیم را محاصره کردند. به همین خاطر 
تمرین تیم ملی فوتبال آرژانتین که قرار بود در مرکز ملی ورزشی 
المپیک پکن برگزار شود لغو شد. ازدحام زیاد هواداران باعث شد 
تا بازیکنان تیم ملی آرژانتین نتوانند هتل را ترک کنند. یکی از 
هواداران چینی رئال مادرید با انتشار پستی اعلام کرد به امید 
دیدن لیونل مسی، 1۴۰۰ دلار صرف رزرو چهار اتاق در هتل برتر 
پکن کرده است. همچنین کارمند فرودگاهی که توانست از لیونل 
مسی امضا بگیرد نیز خوش شانس ترین مرد چینی لقب گرفت. 
مسی با یک جت شخصی وارد پکن شد و مجبور شد چند ساعت 
در فرودگاه بماند تا در نهایت ویزا برای این بازیکن فوتبال در محل 
صادر شد. مسی در مسیر فرودگاه تا هتل، از چشم هواداران در 
خیابان پنهان نماند و برای آنها دست تکان داد. لیونل مسی اخیرا 
از انتقال به تیم اینتر میامی خبر داد و قرار است به زودی راهی 
این تیم شود و قرارداد خود را با این تیم آمریکایی امضا کند. مسی 

بعد از دو فصل حضور در پاری سن ژرمن از این تیم جدا شد. 

دیوید تیلور به حسن یزدانی رسید  
ایسنا: رقابتهای انتخابی تیم ملی کشتی 
آزاد آمریکا با معرفی نفرات برتر به پایان رسید. 
رقابت های مرحله نهایی انتخابی تیم ملی کشتی 
آزاد آمریکا برای حضور در رقابت های قهرمانی 
۲۰۲3 جهان برگزار شد که مهم ترین اتفاق آن 
شکست جردن باروز دارنده مدال های طلای 
جهان و المپیک مقابل مارستلر و غیبت این 
چهره عنوان دار در رقابت های جهانی ۲۰۲3 بود. 
همچنین دیوید تیلور در ۸۶ و کایل اسنایدر در 
وزن ۹۷ کیلوگرم نیز صاحب دوبنده تیم ملی در 
رقابت های جهانی شدند. مبارزه میان کاکس و 
اسنایدر برگزار نشد اما اسنایدر دارنده مدال های 
طلای جهان و المپیک ملی پوش ۹۷ کیلوگرم 

آمریکا انتخاب شد. 

خارج ازمستطیل سبز

غایب بزرگ انگلیس در انتخابی  
یورو ۲۰۲۴ 

ستاره جدید تیم فوتبال رئال مادرید دو 
دیدار بعدی کشورش را در انتخابی یورو ۲۰۲۴ 
از دست داد. به گزارش تلگراف، جود بلینگام 
ستاره جدید تیم فوتبال رئال مادرید به دلیل 
مصدومیت ران، مسابقات یورو ۲۰۲۴ را از 
دست داد. همین چند روز پیش بود که بوروسیا 
دورتموند و رئال مادرید بر سر انتقال این بازیکن 
1۹ ساله به توافق رسیده بودند ولی او هنوز به 
طور رسمی از سوی رئال مادرید معرفی نشده 
است. طبق اعلام باشگاه دورتموند این انتقال 
به ارزش 1۰3 میلیون یورو است و 3۰ میلیون 
یورو هم به عنوان متغیرات قرارداد وجود دارد. 
به این ترتیب نخستین خرید بزرگ رئال مادرید 
در تابستان رسما به ثبت رسید تا کمربند میانی 

این تیم قوی تر از قبل شود.

خبـــــر

تک روی در فوتبال ایران 

رقابت های امسال نسبت به سال های گذشته کمی 
حساس تر دنبال شد، برخی از بازی ها جذاب و دیدنی و 
بعضی هم خیلی بی کیفیت بود. تیم هایی مثل استقلال، 
پرسپولیس، سپاهان، گل گهر، تراکتور و فولاد خوزستان 
هزینه های زیادی داشتند و نفرات بهتری را جذب کردند 
و مقداری بازی های شان دلچسب تر بود، اما بازی بعضی از 
تیم ها را که نگاه می کردم، خوابم می برد. تیم های پایین 
جدول زورشان به تیم های متمول نمی رسید و بازی تدافعی 
را در دستور کار خودشان داشتند تا بازنده نباشند. از اوایل 
مسابقات تیم ها به فکر نباختن بودند، چون اگر باخت مستمر 
باشد از نظر روحی روی بازیکنان تاثیر منفی خواهد گذاشت. 
اگر ناکامی ادامه دار باشد شیرازه تیم به هم می ریزد و به 
خاطر همین موضوع تیم ها تدافعی بازی می کنند تا کمتر 
گل  دریافت کنند و ببازند. تیم های بالای جدول هم که 
مدعی قهرمانی هستند در ابتدای فصل دست به عصا حرکت 
کردند تا از رقیبان شان در صدرنشینی عقب نیافتند. اگر 
انتظار داشته باشیم سال بعد کیفیت فوتبال ایران بالا برود، 
هیچ اتفاق خاصی نمی افتد. سالیان سال است که دَرِ این 
فوتبال روی همین پاشنه می چرخد و همیشه در لیگ برتر 
یک رقابت نابرابر بین تیم های دارا  و ندار  وجود دارد. تمام 
بودجه صنعت نفت آبادان در فصل قبل 1۰۰ میلیارد تومان 
هم نشد. صحبت های من به خیلی ها برمی خورد، هر زمآنکه 
خیلی رُک حرف زدم ضررش را دیدیم ولی پشیمان هم 
نیستم. در فوتبال ایران بهترین بازیکن داخلی ۲۰۰ - 3۰۰ 
هزار دلار بیشتر نمی ارزد، اگر به یک دروازه بان لیگ برتری 
1۰۰ میلیارد تومان داده می شود، پس باید به زنده یاد ناصر 
حجازی 1۰۰۰ میلیارد تومان می دادند. از درون دروازه تا 
نوک حمله یک بازیکن در نسل امروزی پیدا کنید که در 
حد و اندازه های حسن روشن، ناصر محمدخانی یا خداداد 
عزیزی باشد. بازیکنان دهه ۵۰ تا ۷۰ هیچ امکاناتی نداشتند و 
بدنسازی های مان روی تپه و پله بود. تغدیه مان نون و ماست و 
اردو ها آبکی بود و با اتوبوس از این شهر به آن شهر می رفتیم و 
هتل ها هم درجه -۲ 3 بود. هم اکنون کلی رسانه وجود دارد 
و به راحتی تمام بازی های دنیا و سایر کشور ها را می توانید 
ببینید. اطلاعات کامل یک بازیکن و هر چیزی که بخواهید 
در فضای اینترنت وجود دارد و اگر بخواهید از بازیکن یک 
کشور آن سوی دنیا شناخت پیدا کنید به راحتی در دسترس 
است. در فوتبال امروزی ایران دیگر نیازی به ما پیشکسوتان 
ندارند، فقط تک روی باب شده و خردجمعی جای خودش را 
به خرد فردی داده است. مدیران نیازی به مشورت و مشاوره 
ندارند، خودشان به تنهایی تصمیم  می گیرند و کارهای 
باشگاه را به اجرا درمی آورند. در انتخاب مربی یا بازیکن 
رده های مختلف با چه کسی مشورت می کنند؟ نباید به 
مسئولین ورزش و فوتبال کشورمان ایراد گرفت، مگر وقتی 
یک پیشکسوت دانش و تجربه خودش را بیان می کند، 

چیزی تغییر می کند؟

و  پرسپولیس  سابق  مدافع  بنگر  محسن 
کارشناس و مربی فعلی فوتبال در خصوص 

شاگردان گل محمدی صحبت کرد. 
  در خصوص عملکرد پرسپولیس در 

فصلی که گذشت چه نظری دارید؟
 تیمی که قهرمان هر سه جام شده عملکردش 
مشخص است و دیگر نیازی به تفسیر و تعریف و 
تمجید ندارد. پرسپولیس به چیزی دست پیدا 
کرد که شایسته آن بود و نمی توانیم بگوییم 
حقش نبود به این عناوین برسد. روندی که تیم 
در طول فصل طی کرد نشان می دهد آنها به 
مرور بهتر و بهتر شدند و فاصله چند امتیازی با 
صدر جدول را جبران کردند و در نهایت هم آن 
را حفظ کردند. پرسپولیس عملکرد خوبی داشت 
و هم از لحاظ فنی و هم از لحاظ روحی توانست 
خودش را در شرایط بالایی نگه دارد و مشخص 
بود شانس اصلی قهرمانی در هر دو جام است. 
قبل از فینال جام حذفی خیلی ها می گفتند این 
بار نوبت استقلال است و پرسپولیس به خاطر 
قهرمانی لیگ، در جام حذفی انگیزه کافی ندارد و 
استقلال برنده می شود و جام را بالای سر می برد 
ولی اتفاقاً آرامشی که در پرسپولیس حکم فرما 
بود بر استرس استقلالی ها غلبه کرد و توانستند 
پیروز شوند و جام دوم و به دنبال آن جام سوم را 

بالای سر ببرند. 
 برخی تیم ها قهرمانی پرسپولیس را 
تبریک نگفته و حتی آن را زیر سوال بردند!

همیشه هروقت پرسپولیس قهرمان می شود 
این مسائل را مطرح می کنند و وقتی خودشان 
قهرمان می شوند همه چیز گل و بلبل است. تا 
قبل از این می گفتند آقای سلطانی فر عامل 
قهرمانی پرسپولیس است و وقتی سلطانی فر هم 
عوض شد بازهم تیم قهرمان شده و نمی خواهند 

واقعیت را قبول کنند. 
 در مورد وضعیت نیمکت پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
 شنیده ام یحیی گل محمدی گفته قصد 
دارد استراحت کند. فشار کار در تیمی مثل 
پرسپولیس بالاست و همه از شما انتظار دارند. 
حتی انواع و اقسام جام ها را هم در گذشته درو 
کرده باشید کافی است ۵ بازی نتیجه نگیرید 
و همه علیه شما می شوند. او در میانه فصل 
دوران سختی را پشت سر گذاشت و حق می دهم 
خسته باشد و به دنبال استراحت باشد. از زاویه 
یک دوست و هم تیمی سابق بخواهم نگاه کنم 
به گل محمدی حق می دهم ولی از زاویه یک 
پرسپولیسی نگاه کنم دوست دارم یحیی در 
تیم بماند، چراکه عملکرد خوبی دارد و تیم را 
به خوبی می شناسد و اگر تغییر در کادرفنی رخ 
دهد ممکن است به زیان پرسپولیس تمام شود. 

 نظر شما در مورد مجمع باشگاه و ابقای 
اکثر اعضای هیات مدیره چیست؟

 ثبات در مدیریت موضوع مهمی است. 
همان طور که گفتم بهتر است گل محمدی 
در تیم بماند در خصوص مدیریت باشگاه هم 
این حرف را می زنم. درویش عملکرد خوبی در 
یک سال گذشته داشت و هم بازیکنان خوبی 
به خدمت گرفت و هم کادرفنی و بازیکنان از 
مدیریت او راضی بودند و آرامش در تیم حکم فرما 
بود. خوشحالم که تغییرات زیادی در مدیریت 
باشگاه رخ نداده و اینکه تکلیف این موضوع هم 

روشن شد و به درازا نکشید. 

ابراهیم قاسم پور
 کارشناس فوتبال 

بنگر:
فشار کار در تیمی 

مثل پرسپولیس 
بالاست

احمدرضا براتی سرپرست هیات فوتبال استان تهران درباره 
برگزاری مجمع انتخاباتی ریاست فوتبال پایتخت توضیحاتی 

را ارائه کرد. 
شانس 

احمدرضا براتی در گفت وگو با سایت رسمی هیات فوتبال 
تهران  اظهار داشت: بعد از استعفای رئیس قبلی هیات فوتبال 
استان تهران، طبق اساسنامه به عنوان نایب رئیس اول هیات، 
در جایگاه سرپرست ریاست مشغول به کار شدم و شش ماه 
فرصت قانونی داشتم که تحت همین عنوان به فعالیت ادامه 
بدهم، اما برخلاف رویه جاری در کشور که اغلب با ترفندهای 
مختلف چند ماه بیشتر از موعد نیز با عنوان سرپرستی جایگاه 
را اشغال می کنند، بدون فوت وقت در همان ماه نخست ضمن 
هماهنگی کامل با فدراسیون، اقدام به انتشار آگهی ثبت نام از 
داوطلبین تصدی پست ریاست کردیم و برخلاف آنچه اکثریت 
اهالی فوتبال پیش بینی می کردند خودم برای این پست ثبت نام 
نکردم. وی ادامه داد: این در حالی بود که به گواه کارشناسان از 
بالاترین شانس برای کسب توفیق در انتخابات برخوردار بودم 
و اتفاقاً اکثریت قریب به اتفاق اعضای محترم مجمع نیز بر 
کاندیداتوری اینجانب تأکید و اصرار داشتند، اما جمع بندی 
شخصی ام این بود که به منظور پرهیز از ایجاد هرگونه شائبه و 

برای حفظ شفافیت و سلامت کامل انتخابات، از این شانس و 
حق قانونی خود صرف نظر کنم. 

برگزاری مجمع 
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و سرپرست هیات فوتبال 
استان تهران افزود: متأسفانه با وجود تلاش های مستمر بنده که 
این مجمع و انتخابات سالم و بی حاشیه برگزار شود، اما برخی که 
خویشتنداری می کنم و فعلًا به هویت آنها و پیاده نظام شان اشاره 
نمی کنم، اجازه نمی دهند این مسیر بدون حاشیه طی شود و به 

روش های گوناگون کارشکنی می کنند. 
مشکل تراشی 

براتی در توضیح بیشتر این مشکل تراشی ها گفت: به عنوان 
مثال با فضاسازی و اتهام زنی های بی سند به کارکنان هیات 
فوتبال، درصدد هستند که هیات و مجمع را از مسیر طبیعی 
خارج کنند. با توجه به مسئولیتی که برعهده دارم به آنها هشدار 
می دهم که دچار اشتباه محاسباتی نشوند، چراکه از ثبت نام در 
انتخابات و شانس تصدی ریاست هیات فوتبال استان تهران 
صرف نظر کردم تا تسلیم اینگونه طراحی ها نشوم و تا زمانی که 
اتهامی با سند و مدرک برایم ثابت نشود به عنوان مسئول هیات از 
شخصیت و آبروی کارکنان هیات و اعضای مجمع دفاع می کنم. 
سرپرست هیات فوتبال استان تهران همچنین یادآور شد: من 

یک حقوقدان هستم و آموخته ام که اصل بر برائت و بی گناهی 
اشخاص است مگر اینکه اتهام آنها در مراجع صالح قضائی اثبات 
شود و اگر قرار باشد براساس ادعا و گمانه زنی، آبروی دیگران را 
مورد تعرض قرار دهیم سنگ روی سنگ بند نمی شود. البته 
آنچه این گروه می گویند و انجام می دهند حتی گمانه زنی هم 
نیست بلکه شایعه پراکنی های هدفمندی است که طراح، منشاء، 
سرخط و هدف نهایی آن برایم معلوم است و اگر ادامه دهند و 

طاقتم تمام شود، سکوت نخواهم کرد. 
زمان انتخابات 

براتی در پایان درباره زمان برگزاری انتخابات اظهار داشت: 
کمیسیون انتخابات، اسامی واجدین شرایط را برای استعلام 
از مراجع ذیربط ارسال کرده است و منتظر دریافت پاسخ 
استعلام ها هستیم و به محض دریافت پاسخ، زمان برگزاری 
انتخابات تعیین و اعلام می شود، اما در عین حال تأکید می کنم 
که مطابق بند شش ماده ۲1 اساسنامه هیات های فوتبال 
استان ها، حداکثر زمان برگزاری مجمع انتخاباتی از تاریخ ثبت نام 
دو ماه است که این زمان شامل مدتی است که دبیرخانه مجمع 
در انتظار دریافت استعلام ها از مراجع ذی ربط است، بنابراین 
فرصت در حال سپری شدن است و امیدوارم بتوانیم در اسرع 

وقت انتخابات را برگزار کنیم. 

کافکا: 

اولینتورنمنتتیمملیبااولینتورنمنتتیمملیباقلعهنوییقلعهنویی! ! 

احمدرضا براتی: طاقتم تمام شود، سکوت نخواهم کرد


